食品添加物許可證有效期限展延申請書
Application Form for Extension of License for Food Additives
受文者：衛生福利部
Recipient: Ministry of Health and Welfare
申請日期：中華民國 　 年 　 月 　 日

Date of Application (yyyy/mm/dd):








	申請展延有效期間之食品添加物、食用香料
	Food additive and flavor included in the expiry date extension application
	品名Name of Food Additive/Flavor
(中、英文Chinese and English Names)
	許可證字號
License No.
	有效日期
Expiry Date
	展延期限
Extended Deadline
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	附件
	Annex
	許可證　　　張

license: ______copy(ies)

	備註
Remarks
	


申請商號名稱：
                                      蓋章
          Name of the Applicant:                                        (Company Seal) 

負責人姓名：
                                         蓋章

Responsible Person:                                                            (Seal)
食品業者登錄字號：

           Food Business Registration No.:
地址：

           Address:
電話：（　　）

Telephone No.:
聯絡人姓名：

Contact Person:
電話：（　　）
Telephone No.:

註：一、輸入與製造之食品添加物請分別填寫申請書。


二、請檢附原許可證辦理輸入者應另檢附原製造廠最近一年內出具委託繼續代理有效之證明文件正本一份，製造者應另檢附所使用原料之來源及其食品添加物許可證字號等資料。





Note:  1.  Separate application forms shall be filled out for the imported food additives and domestically manufactured food additives.


2. Please provide an original copy of the license. An original copy of the agency agreement renewed by the original manufacturer in the past year (to be additionally provided by the importer applying for the original license). The manufacturer should also provide the documents pertaining to the sources of raw materials, as well as the food additive license number. 
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